



Ezdan Holding Group Q.P.S.C

Ezdan Holding Group Announces Date to Pay Principal and Profit to Bondholders

30 March 2022

Ezdan Holding Group Q.P.S.C. announces that Ezdan Sukuk Limited, its wholly owned subsidiary, pursuant to the Terms and Conditions of the Notes and the Final Terms, will pay its Global Medium-Term Note (GMTN) holders' the principal and Profit payment on 05 April 2022.

Below is the announcement in full:

**U.S. \$500,000,000 @ 4.875 per cent. Guaranteed Notes due 5 April 2022
(Reference - ISIN XS1590806508)**

(the "Notes")

Issued by Ezdan Sukuk Limited (the "Issuer")

The Issuer a wholly owned subsidiary of Ezdan Holding Group Q.P.S.C hereby gives notice that pursuant to the Terms and Conditions of the Notes and the Final Terms, it will pay Noteholders U.S. \$500,000,000.00 towards Principal and U.S. \$12,190,000.00 towards profit on the Final Payment Date falling due on 5 April 2022.

Terms defined in this Notice shall have the meaning given to them in the Terms and Conditions of the Notes and the Final Terms.

This Notice is given by Ezdan Sukuk Limited.

30 مارس 2022

إزدان تعلن عن موعد دفع المبلغ الأساسي و الأرباح لحملة صكوك برنامج الدين العالمي
متوسط الأجل GMTN

تعلن مجموعة إزدان القابضة بأنه عملاً بشروط وأحكام صكوك برنامج الدين العالمي متوسط الأجل GMTN وشروطها النهائية، ستقوم شركة إزدان صكوك المحدودة والمملوكة لها بدفع المبلغ الرئيسي و الأرباح لحملة الصكوك بتاريخ 05 ابريل 2022

وفيما يلي النص الكامل للإعلان:

بخصوص صكوك قيمتها 500,000,000 دولار أمريكي بأرباح 4.875 % صكوك مضمونة ومستحقة فعليا في تاريخ 5 ابريل 2022.

(Reference - ISIN XS1590806508)

مصدر الصكوك: شركة إزدان صكوك المحدودة.

تعلن الجهة المصدرة للصكوك والمملوكة لمجموعة إزدان القابضة بأنه عملاً بالشروط والأحكام الخاصة بالصكوك والشروط النهائية، ستقوم بدفع مبلغ \$512,190,000 دولار أمريكي لحملة الصكوك وذلك بتاريخ استحقاق الدفعة النهائية والموافق ليوم 5 أبريل 2022

تحمل المصطلحات الواردة في هذا الاعلان نفس المفاهيم المنصوص عليها في الشروط والاحكام الخاصة بالصكوك والشروط النهائية.

صدر هذا الاعلان عن شركة ازدان صكوك المحدودة.